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Vragen van de leden Van Gerven,
Leijten en Irrgang (allen SP) aan de
ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en voor
Ontwikkelingssamenwerking over het
inzetten van Indiase
IC-verpleegkundigen. (Ingezonden
14 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
het UMC in Groningen (UMCG)
OK-personeel uit India in Groningen
in gaat zetten?1

2
Wat vindt u ervan dat een delegatie
van drie personen van het UMCG
naar India is vertrokken om daar
OK-personeel te vinden? Erkent u dat
hier sprake is van actief werven? Zo
ja, wat is uw oordeel hierover?1

3
Hoe strookt dit volgens u met de
afspraak dat Nederland niet werft in
landen, zoals India, die zelf een tekort
aan zorgpersoneel hebben?2, 3, 4

4
Houdt u nog steeds vast aan uw
uitspraak dat u vindt dat
zorginstellingen niet mee moeten
werken aan een medische braindrain
uit ontwikkelingslanden?4 Zo ja,
welke maatregelen gaat u nemen?

5
Deelt u de mening van de zorgsector
dat er geen behoefte is aan een

zogenaamde Nederlandse Code of
Conduct, onder andere omdat er
reeds de Governance Code is, en een
keurmerk voor bemiddelingsbureaus?
Zo ja, waarom? Zo nee, bent u bereid
samen met de zorgsector te komen
tot een ethische gedragscode wat
betreft het werven van personeel uit
ontwikkelingslanden?5

6
Erkent u dat dit moreel niet kan,
gezien het tekort aan verpleegkundig
personeel in India?2 en 3 Zo ja, welke
maatregelen gaat u nemen?

7
Is het waar dat het UMCG
OK-personeel moet werven omdat er
in Nederland en Europa te weinig
voldoende opgeleid OK-personeel is?
Zo ja, staat u niet het schaamrood op
de kaken dat een rijk land als
Nederland blijkbaar afhankelijk is van
de opleidingscapaciteit van
verpleegkundigen van een land als
India?1

8
Bent u van mening dat het UMCG en
andere ziekenhuizen en de regering
op dit moment voldoende doen om
het tekort aan OK-personeel op te
lossen? Zo ja, waarom? Zo nee, bent
u bereid een opleidingsfonds in het
leven te roepen voor gespecialiseerde
verpleegkundigen?

9
Is de rapportage van het
Zorginnovatieplatform betreffende
het aantrekken van personeel uit het

buitenland voor de zorgsector al
beschikbaar?4 Zo nee, op welke
termijn kan de Kamer deze
verwachten?

1 Zorgvisie, 6 augustus 2009: «UMCG zet
OK-personeel uit India in»
http://www.zorgvisie.nl/nieuws/
nieuwsoverzicht/nieuwsartikel/UMCG-zet-
OK-personeel-uit-India-in.htm
2 World Health Organization, 2007: «Not
Enough Here... Too Many There... Health
Workforce in India»
http://www.whoindia.org/LinkFiles/Human_
Resources_Health_Workforce_in_India_-_
Apr07.pdf
3 The World Health Report 2006, blz. 12 en 13
http://www.who.int/whr/2006/06_chap1_
en.pdf
4 Kamerstuk 21501-31, nr. 170.
5 Kamerstuk 30573, nr. 34.

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 10 september 2009)

De vragen van de Kamerleden Van
Gerven, Leijten en Irrgang (SP) over
het inzetten van Indiase
operatiekamerassistenten door het
Universitair Medisch Centrum
Groningen kunnen tot mijn spijt niet
binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat ik het
Universitair Medisch Centrum
Groningen om nadere informatie heb
gevraagd omtrent het voornemen
veertien operatiekamerassistenten uit
India te werven.
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Zodra ik een reactie heb gehad van
het Universitair Medisch Centrum
Groningen op mijn brief zal ik de
Kamervragen terstond
beantwoorden.
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